

Dear Students, Alumni,

We've been invited to share with you the 10th edition of Unicareers, the Luxembourg's largest fair dedicated to students and graduates looking for an internship or a job. It will be held:

- on **Friday 29 September 2023, from 9:30am to 5:00pm,**
- at Luxexpo The Box - Rue Hugo Gernsback, L-1855 Luxembourg
- Registration is mandatory on

<https://en.moovijob.com/events/unicareers/luxembourg>

The Unicareers fair allows you to meet the main Luxembourg companies in one day and find your next job or internship.

By participating in this fair, you will have the opportunity to discuss face-to-face with key players of the labour market of the Grand Duchy of Luxembourg. Many jobs will be offered in many fields...within an international environment. In addition, you will have the opportunity to attend free conferences covering a wide variety of topics.

To ease your trip to the event, a free bus will shuttle from Lille (round trip).

To ensure a smooth running of the day, a preselection will be made, and registration is mandatory.

- ⇒ [Unicareers Luxembourg \(moovijob.com\)](https://en.moovijob.com)
- ⇒ **End of registration on Thursday, 28 September 18:30**

Registration process and bus info:

1. Now, you register on the event website
2. Then, you receive a confirmation of invitation + the bus form (complete the form to confirm your interest and book your seat in the bus)
3. From Sept. 4, you'll be notified about your bus reservation for good
4. 7 days before the event: you'll receive all the details regarding your trip (pick-up, drop-off location, hours, practical information)
5. 2 days before the event: you'll receive a reminder by SMS

Best Regards,

Etudiant.e.s, Diplômé.e.s,

Nous avons été invité à vous relayer la 10^e édition Unicareers, le plus grand salon dédié aux jeunes professionnels (jusqu'à 5 ans d'expérience) en recherche d'un stage ou d'un emploi au Luxembourg. L'évènement aura lieu :

- **le Vendredi 29 septembre 2023, de 09:30 à 17:00,**
- à Luxexpo The Box - Rue Hugo Gernsback, L-1855 Luxembourg
- Inscription obligatoire sur <https://www.unicareers.lu>

Ce salon vous permettra de rencontrer sur une journée les principales entreprises luxembourgeoises et de trouver votre prochain emploi, stage, alternance, césure, ... En participant à cette journée, vous aurez l'opportunité d'échanger en face à face avec les principaux acteurs du marché de l'emploi. Des postes seront à pourvoir dans tous les domaines...

Le salon vous offrira également la possibilité d'assister gratuitement à des conférences sur des thématiques très variées.

Afin de faciliter votre venue à l'évènement, un bus gratuit sera mis en place et fera la navette depuis Lille (aller, retour dans la même journée)

Pour assurer un matching efficace entre votre profil et les sociétés présentes, l'équipe organisatrice de l'évènement effectue une présélection des candidats en amont. L'inscription à Unicareers est donc une étape obligatoire afin de recevoir une invitation.

- ⇒ [Unicareers Luxembourg \(moovijob.com\)](https://www.moovijob.com)
- ⇒ **Fin des inscriptions le jeudi 28 septembre à 18h30**

Etapas inscription / bus :

1. Vous vous enregistrez à l'évènement
2. Puis, vous recevez un email de confirmation d'invitation + un formulaire à remplir pour réserver une place dans l'un des bus mis à disposition pour l'occasion

Pour les bus

3. A partir du 4 septembre : vous recevez une confirmation de réservation
4. 7 jours avant l'évènement : vous recevez toutes les informations relatives à votre trajet en bus + dernières informations pratiques)
5. 2 jours avant l'évènement : vous recevez un sms de rappel

Bien cordialement,